
 

 

Classificatie: Intern 

 
Aanwezigen 
Esther Rommel (Gedeputeerde provincie Noord-Holland, voorzitter) 

Jan de Reus (Flevoland) 

Armand van der Laar, gemeente Amsterdam 

Floor Gordon (Wethouder gemeente Amstelveen, deelregio Amstelland-Meerlanden) 

Bea de Buisonjé (Lid dagelijks bestuur waterschap Amstel, Gooi en Vecht; 

vertegenwoordiging Waterschappen) 

Hugo Bellaart (Wethouder gemeente Gooise Meren, deelregio Gooi en Vechtstreek) 

Piet van Dijk (Wethouder gemeente Lelystad, deelregio Almere-Lelystad) 

Pascal Verkroost (Wethouder gemeente Purmerend, deelregio Zaanstreek-Waterland) 

Ali Bal (Wethouder gemeente Beverwijk, deelregio IJmond) 

Floor Roduner (Wethouder gemeente Haarlem, deelregio Zuid-Kennemerland) 

Beryl van Straten (Wethouder gemeente Haarlemmermeer, deelregio Amstelland-

Meerlanden) 

Paul Tang (Wethouder gemeente Almere, deelregio Almere-Lelystad) 

René Tuijn (Wethouder gemeente Zaanstad, deelregio Zaanstreek-Waterland) 

Victor Frequin (Wethouder gemeente Ouder-Amstel, deelregio Amstelland-Meerlanden)  

Barbara Boudewijnse (gemeente Gooise Meren, Landschap) 

 

Gast 

Monique den Ouden, MIRT-coördinator 

 
Ambtelijk aanwezig: 

Brigitte Velthuis/Els Meines, secretaris Ruimte 

Régine Anmuth, programmasecretaris 

Els Meines/Matthew Eelman programmamanager Novex-MRA  

Platform 

Voorzitter 

Overleg 

BO Platform Ruimte 

Esther Rommel 

Bestuurlijk Overleg Platform Ruimte 

Datum 5 maart 2025 

Locatie MRA Bureau Amsterdam-Noord 

Tijd 15:00-17:00 
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Willemijn Streutker, programmamanager Centraal Holland 

1. Opening; vaststellen agenda 

Het overleg wordt geopend door Gedeputeerde Rommel, voorzitter en begint 

met een kennismakingsrondje. De agenda wordt zonder wijzigingen 

vastgesteld.  Het verslag van het BO Ruimte van 11 december 2024 wordt na 1 

wijziging vastgesteld. 
 

2. Mededelingen 

Gedeputeerde Rommel vertelt de aanwezigen over de gewijzigde overlegvorm: 

het eerste uur is voor BO Ruimte en tijdens het tweede uur schuiven de 

Rijksdirecteuren aan voor de Stuurgroep NOVEX. 
 

Armand van der Laar (Amsterdam) vervangt Josja van der Veer. 

Barbara Boudewijnse (Gooise Meren) sluit aan vanaf heden als bestuurlijk 

trekker van Landschap. 

 

Brigitte Velthuis stopt als secretaris Ruimte en wordt opgevolgd door Els 

Meines. Matthew Eelman volgt Els Meines op als programmamanager NOVEX 

MTA. 
 

3. Voorbereiding BOL 
 
Het BO Ruimte heeft: 
1. Kennisgenomen van het memo met de mogelijke agendapunten van het BO 
Leefomgeving van 3 juni: 
- de voortgang op de Nota Ruimte; 
- de laatste stand van zaken  van de ruimtelijke arrangementen; 
- de inzet van Centraal Holland; 
- de NOVEX-MRA uitvoeringsagenda; 
- de voorlopige lijst van agendapunten voor het BO MIRT; 
 
2. volgende punten meegegeven als MRA-inzet voor het aankomende BOL. 
 
De oplegger was duidelijk. 
Er is een oproep gedaan om randvoorwaarden van netcongestie, water, energie, 
klimaat, etc. te blijven benoemen. Nu wordt er heel erg gefocust op 
woningbouw, maar dat kan niet zonder drinkwatervoorziening, aansluiting net, 
etc. 
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Presentatie Centraal Holland 
De samenwerking met Centraal Holland wordt toegelicht. 
Jan de Reus heeft zorgen geuit over de governance in relatie tot andere 
programma’s. Hoe worden de standpunten ten aanzien van dit dossier met de 
provincies Utrecht, Noord-Holland en Flevoland afgestemd? Hoe voorkomen we 
dat in het BOL hier geen onenigheid in komt tussen al deze programma’s en 
inzet? Willemijn Streutker antwoord dat Centraal Holland als doel heeft om 
agenderend te zijn en dat zij ook afstemmen met de diverse programma’s zoals 
de NOVEX MRA. 
  

 
4. Propositie Woningbouwopgave in het BO MIRT  

Het BO Ruimte 
- heeft kennis te nemen dat de criteria en proces van de verdeling €5,- miljard 
woningbouw (VRO) en €2,5 miljard voor ontsluiting woningbouw (IenW) nog 
niet bekend zijn.  
- heeft kennisgenomen van het stappenplan rond de verdeling van de WoMo 
gelden  

 
De volgende punten worden meegegeven: 
Bestuurders hebben aangegeven dat deze notitie eenzijdig gericht is op 
woningbouw en mobiliteit. Zijn er in deze middelen van 5 mld. ook middelen 
beschikbaar voor groenblauwe middelen. En hoe worden deze middelen in 
samenhang gezien met de voorwaarden, die ook nodig zijn voor de 
woningbouwopgave?   
 
Graag aandacht voor cofinanciering in relatie tot het ravijnjaar en onrendabele 
top van huidige projecten. Er is ook een oproep gedaan om kleine gemeenten 
mee te nemen, maar dit stond ook al in de notitie met 200+ woningen op korte 
termijn. 
 

 
5. Datacenters en digitale infrastructuur     

 
Het BO-ruimte: 
- heeft kennis gen0men van het in het memo genoemde voornemen van de Minister 
van Economische Zaken om - in reactie op de wens van provincies en de sector - een 
werkgroep in het leven te roepen om te bezien of – “vanuit het nationale belang van 
een sterke digitale infrastructuur - ontwikkelingen op dit gebied beter geïntegreerd, 
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versterkt of versneld kunnen worden”. Deze werkgroep zal in eerste instantie een 
ambtelijk karakter hebben en op korte termijn van start gaan.  
 
- heeft onderschreven dat wij als regio onze inzet in deze werkgroep in beginsel via 
de beide provincies inbrengen, maar deze wel met elkaar voorbereiden en 
afstemmen en zo mogelijk een gezamenlijke positie daarin innemen.  
 
-heeft een bestuurlijk trekker vanuit beide provincies aangewezen voor het thema 
datacenters/ digitale infrastructuur, waarvan bij voorkeur één uit het BO Ruimte en 
één uit het BO Economie  
De trekkers zijn geworden: 
Toon van Dijk van Flevoland 
Esther Rommel van Noord-Holland 
 
Aandachtspunten: 
Bea de Buisonjé is bezorgd over dit onderwerp en Armand van de Laar wil graag dat 
het terugkomt op de agenda van het Platform Ruimte. 
 
 

Ter kennisname punten 

 

6.Reflectie document 

Na de vaststelling van de MRA-agenda en het MUVP, is gereflecteerd op de 

ruimtelijke aspecten van de MRA-ambities.  Het reflectiedocument zal worden 

gebruikt als termijnagenda van het Platform Ruimte, deze komt terug in het 

volgende BO. In het DO Ruimte is aangegeven om aan dit reflectiedocument de 

thema’s circulaire economie en leefbaarheid toe te voegen. 

 

Het BO-ruimte: 
- Heeft kennisgenomen van het reflectiedocument, die de basis wordt van de 

agenda van het BO Ruimte. 
 
 
7.Verkenning NOVEX MRA Keuzevraagstuk Drinkwater 

In opdracht van NOVEX MRA en drinkwaterbedrijven PWN, Vitens en Waternet 

heeft adviesbureau Defacto een verkenning uitgevoerd naar het ruimtelijk beslag 

van drinkwater voor 2030, 2050 en 2100. Deze verkenning is ook besproken in het 

BO Ruimte van december. Bijgaand treft u het definitieve rapport ter kennisname.  
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Het BO-ruimte: 

-heeft kennisgenomen van het rapport 

 

8. Memo positie & rol MRA Bestuur     
Het BO-ruimte: 
-heeft kennisgenomen van het memo positie & rol MRA Bestuur 

 

De volgende aandachtspunten worden meegegeven: 

Jan de Reus vraagt zich af hoe een Raad van Toezicht “toezicht kan houden over 

zichzelf” De leden van het MRA-bestuur zitten immers ook in de platforms. Het 

MRA-bestuur zou dilemma’s moeten oppakken, die meerdere platforms dienen. Dat 

kan met elkaar botsen. Hugo Bellaert zit in het MRA-bestuur en zal de reacties 

meenemen.  

 

8. Rondvraag en afsluiting 

 
 

 

 


